
 

 

  FAU Hafslo barne og ungdomsskule 

                                                                                  

«Me står saman for ein trygg oppvekst i eit aktivt og inkluderande læringsmiljø» 

Hafslo, 18.03.25 

Møte i FAU ved Hafslo barne- og ungdomskule 

Torsdag 20.03.2025 kl.19:30 – 21.00 

Innkalling til foreldrerepresentantar: Anne Grethe Sønstehagen, Eirik Hoem, Lars Olav 

Halleråker, Ine Jeanett Skjerven, Janne Kjørlaug Grønbech, Linda M. Hagelin, Benedikte 

Fløtra Grøteig 

Rektor: Hilde Selland 

Forfall: Anne Grethe Lomheim, Bjarni Valsson, Tonje Været 

SAKSLISTE 

31-2024/25 Godkjenning av referat frå sist møte (06.02.2025) 

32-2024/25 Skriv, meldingar, oppfølging av tidlegare saker og diverse info 

- status saker frå siste FAU-møtet. 

 

 

- Godkjent etter justering i referat på punkt 23» 

- Skryt til skulen for informativ instagram konto» 

- Vi går vidare med å søke etter midlar frå VLFK i forbindelse 

med overbygg til sykkelparkering innan 1 september. Lars 

Olav og Tonje er på saken. 

 

33-2024/25 Diverse informasjon  

v. rektor 

- Det er temaføresettemøte i Sogndal kulturhus 7 april. Dette 

vert og streama, slik at om det er ynskjeleg frå FAU, kan 

dette visast i auditoriet. Det kan til dømes være aktuelt å 

kombinere dette med foreldrenettverksmøte. Benedicte tar 

rolla som vert ved skulen. 

- Info om dette leggast ut på skulen si side, og vidareformidlast 

til klassekullet saman med streaminglenke. 

- Mobbeombodet har vore på besøk, tema var trygt og godt 

skulemiljø. Det vart oppmoda om å bruke ombodet aktivt. 

- Trivselsleiarane i friminutta verkar å være eit bra tiltak. 

- Tonje T. har vore i kontakt med skulen om potensialet til 

uteområdet. 

- I kommunestyret er det gjort vedtak på ein form for 

samarbeid med Veitastrond og Solvorn.  



 

 

- Kommunestyret har og teke opp skulesymjing og at det kan 

forventast ein reduksjon her.  

- Skulen vurderar nokre endringar på uteområdet. 

  

34-2024/25 Vårdugnad 

- Forslag, tysdag 6.5, alternativt 13.5 kl 17:00 – 19:00 

- FAU sender ut informasjon, skulen spanderar kaffe og kaker. 

- Skulen kjem med innspel til oppgåver. 

- 4 representantar frå kvart trinn, helst med barn. 

 

35-2024/25 Nye SFO-vedtekter 

Orientering v. rektor  

- Sjå vedlagt link. 

- Hafslo BUS, og barnehagane på Hafslo er godt nøgd med 

ordninga vi har no, mykje på grunn av det gode samarbeidet 

som er mellom skule og barnehagar. 

 

27-2024/25 «Handbok for foreldrerepresentantar» og «FAU hbus 

forventningar til skule heim samarbeidet»  

v. Eirik, Benedicte, Bjarni. Status for revidering, (ref sak 27-

2024/2025) 

- Dette arbeidet fortsett fram mot FAU møtet 5, juni, for så å 

kunne presenterast som eit «levande» dokument i årsmøtet. 

 

28-2024/25 Skjermbruk 

Forslag uttale frå FAU om skjermbruk. v. Anne Grete S, Ine og 

Benedikte) (ref. sak 24-2024/25) 

- Sjå vedlagt dokument. 

- Det er ynskjeleg at FAU (og gjennom SU) jobbar for å 

utvikle ein rettleiar for foreldre slik som i Sunnfjord. Målet er 

å ha dette klart til skulestart 2026 Anne Grete og Ine jobbar 

vidare med dette. 

 

29-2024/25 Ymse 

• Nye nettsider for skulen 

- FAU har fått ut aktuelle og oppdaterte dokument, og kjem til 

å fortsette med dette. Det er ein fordel at leiar i FAU har 

innlogging til dette. 

 

• Aktuelle saker på sakslista på neste møtet 

- Rettleiar for foreldre. 

- Planlegging av årsmøte. 

 

• innspel som har komme til FAU 

- Det har komme inn ynskje om at skulevegen vert kosta så 

snart som muleg. 

https://innsynpluss.onacos.no/luster/moteoversikt/#/details/m-721139d1__230b__45c0__9cf1__92f0ef921828-291!o9DPlb


 

 

- Det har komme inn forespørsel om skidag, og om det blir i 

år. Frå skulen er det ynskjeleg med info frå skisenteret om 

åpningstider. Det er og ynskjeleg med gratis utlån av utstyr 

ved behov. Om skulen skal komme må skitrekket må låne ut 

utstyret gratis. 

 

• ekstra møte 5. juni for å førebu årsmøtet? 

30-2024/25  Fast sak - status på foreldrenettverksmøter og sosialkvelder 

- 7 klasse, 2 klasse, 3 klasse, 4 klasse hadde i februar, 1 klasse 

planlegger i april. 5. klasse Dei fleste er på saken i ein eller 

annan form. 

- Det er viktig at dokument som omhandlar dette og ligg på 

skulen si heimeside.  
 

        Referent Lars Olav Halleråker 


